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 Referat af 

Generalforsamling 2024 
Torsdag den 18. april 

Dagsorden 
 
1.Valg af dirigent 

Anne Dyrekær – valgt med akklamation. 
 

2. Valg af referent 
Christian Jensen - med akklamation 

 
3. Formandens beretning, bl.a. v. de respektive udvalg: 
 
Formanden, Jennie Henriksen 
 
God afslutning på sæsonen 

• 550 betalende voksne og 100 betalende børn (= ny rekord). 
 
Sommerens aktiviteter 

• Sommergymnastikken i støbeskeen 
• Soma og Aerobic kører stadig 
• ”Hjemmebørn” kører stadig 

 
Hårlevdagen 

• Kæmpesucces i sæsonen 
• Håber på tilsvarende succes i år til september 

 
Hallen 

• Kommunen har skåret bemandingen væk om aftenen, hvilket desværre 
har ført til, at hallen er blevet tilholdssted for unge mennesker, som ikke 
altid opfører sig lige pænt 

• Har bl.a. ført til udfordringer med gulvet i hal 2 gentagne gange (svinet 
så meget til, at vi måtte gøre rent for overhovedet at kunne komme i 
gang med træningen) og mange andre ubehageligheder grænsende til 
hærværk og ”i den grimme ende” knivbærende unge  

• Hver gang informerer vi kommunen. 
 

Jesper Kousgaard, Cykelrevisoren, laver vores regnskab som i alle årene – og 
Mie ”passer” kassen - tak til de to! 
 
Stolt af den måde, trænere og andre frivillige bl.a. modtager gæster og 
forældre på til træningen og den energi og glæde, I som forbilleder går til 
”makronerne” med – tak fordi I brænder for det. 
 
Stor TAK til alle frivillige og hjælpere – I gør det rigtig godt!! 
 
Ros og tak også til bestyrelsens medlemmer. 
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Holdudvalget v. Camilla Leander 
• Startede med 13 hold – et par kunne ikke gennemføres 
• 328 medlemmer ”mod” 322 sidste sæson 
• Børneholdene fyldt godt op – måske endda lidt for godt 
• 27 – 30 trænere/frivillige – vi gør, hvad vi kan for at I skal komme til os 

med udfordringer og problemer – og der har været udfordringer, især 
med forældre der har svært ved at finde ud, hvor og hvordan de kommer 
af med deres utilfredsheder. 

• Der vil i den kommende sæson blive skredet både hurtigere og ”hårdere” 
ind (eksklusion), hvis sådanne situationer gentager sig. 

 
Redskabsudvalget v. Hanne Holmenlund 

• Købt Dorado (springbrædt) og andre redskaber for i alt godt 50.000 
kr. 

• Indhentet tilbud på ny airtrack – vi ”kigger ind i” en udgift på nok 
omkring 75.000 kr. 
 

Aktivitetsudvalget v. Camilla Leander 
• Desværre ingen julemand i sæsonen 
• Fastelavn fik vi med meget kort varsel gennemført – vi slår os 

sammen med andre foreninger fremover 
• Aktiv Sommer – oplæg sendt til kommunens brochure. 

 
Kommunikation, PR og sponsorer v. Christian Jensen 
• Udvalget er i gang med at søge sponsorer – vi har haft en mundtlig 

forespørgsel til en træning, som vi forsøger at finde. 
• Foreningernes Dag (for frivillige foreninger i Stevns Kommune) den 

29.9.2024 (i Hårlevhallen) - vi deltager 
• Padelbane – vi tager nu kontakt til kommunen og Simon og andre i 

netværket for konkret at få etableret banen. 
 

4. Fremlæggelse af regnskabet for 2023 
• Revisoren var desværre sygemeldt - regnskabet blev præsenteret af 

formanden 
• Regnskabet ligger frit tilgængeligt hos formanden 

• Underskud i regnskabsåret på ca. 44.000 kr. pga indkøb af bl.a. 
redskaber, tøj, øget trænergodtgørelse m.v. – hvilket er meget naturligt 
for foreningen med et erfaringsmæssigt interval på 3 år. 

• Omsætningen steget med ca. 70.000 kr. 
• Note fra revisoren mht synlig attestation på fakturaer godkendt til 

betaling m.v. – bestyrelsen sikrer fremover forholdene bragt i orden 
fremover. 

 
Meget sund økonomi i øvrigt: Kassebeholdningen er på godt 557.000 pr. 
1.1.2024. 
 
Regnskabet herefter godkendt som fremlagt. 
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Det blev foreslået at binde en del af vores kontantbeholdning for at opnå en 
højere rente på i hvert fald en del af vort indestående i banen. 
 
Forslaget tages op i bestyrelsen. 
 
5. Indkomne forslag 

Ingen forslag. 
 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

• Camilla Leander – modtog genvalg med akklamation 
• Hanne Holmenlund – modtog genvalg med akklamation  
• Nikolaj Hansen – modtog ikke genvalg – generalforsamlingen takker 

med akklamation for en super-indsats  
• Freja Gericke – valgt med akklamation 
 

7. Eventuelt 
 
Idé: Hvorfor kommer der ikke andre/flere til generalforsamlingen? Hvad er 
vores DNA? Hvor vil vi gerne hen? Mere symbiose og sammenhæng i hele 
foreningen og lokalsamfundet. 
 
Bestyrelsen tager forslaget ind til bearbejdning. 
 

----------------- 
 
Tak til dirigenten for en velledet generalforsamling. 
 
 
 
    
      Anne Dyrekær, dirigent     /cj. 
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